
Interpellation - Svar till C angående vindkraft 
Skulle inte kommunen via våra politiker kunna ta kontakt med Kustvind AB för att finna en 
lösning för att ta vårt ansvar för energikrisen?  

Vi inom Styret har haft kontakt med Kustvind AB vid ett flertal tillfälle och det som vi 
speciellt reagerar mot är avståndet till land (8 km) och höjden (ca 300 m) på dessa 
vindkraftverk, detta är inget som Kustvind AB tagit till sig. Vilket jag också har förståelse för 
då de fått denna plats de har ”tilldelad”.  

 

Enligt uppgift rör det sig om en försörjning av el för närmare 100 000 villor. Har inte vår 
kommun ett ansvar lokalt? 

När det gäller vår elproduktion så har den effektivt nedmonterats av Socialdemokraterna 
och Miljöpartiet, kraftigt påhejade av Centerpartiets motstånd till kärnkraft. Detta har lett till 
att vi i Skåne och Trelleborgs kommun sitter i denna situation som vi gör idag. Det 
övergripande ansvaret ligger på riksnivå men visst är vi villiga att hjälpa till med åtgärder 
som bland annat landbaserad vindkraft, förenkla installationen av solceller, se över de 
kommunala byggnaderna för installation av solceller, havsbaserad längre från kusten linje 
samt solcellsparker.  

 

Med vindkraft så nära bebyggelse – hur kommer det att påverka Sjöstaden som kommer 
ännu närmare vindkraftverken? 

I det ärende som godkänts av samhällsbyggnadsnämnden så är detta endast ett temporärt 
bygglov på ca 10 år vilket kommer leda att dessa vindkraftverk skall nedmonteras när det blir 
dags att bygga Kuststaden. Sjöstaden kommer därmed inte att påverkas.  

 

Hur är vår kommuns lokala målsättning för att medverka till sänkta elpriser?  

När det gäller elpriserna så är detta en global marknad som sätts av efterfrågan och tillgång. 
Det vi kan arbeta med som ett steg i rätt riktning är att göra det enkelt att installera solceller, 
satsa på vätgas projektet med mera.  
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